各位會員及友好：

過去幾年本會協助會員組團旅遊，均反應良好。2009年乘坐郵輪到阿拉斯加; 2010年遊上海及參觀上海世博; 2011年遊上海、北京; 今年(2012年)遊昆明、大理、麗江。現正計劃2013年5月協助會員組團乘郵輪作四天三晚西北太平洋短程旅遊，慶祝母親及父親節，請查閱附加檔案的精美行程介紹。由於此種郵輪無需要乘搭飛機來回，很快會被訂滿，請有意參加者早日安排及訂票。
加拿大東莞同鄉會
Honourable Member & Friends,
These past years the Tung Koon Association has assisted members to organize various tours & received favorable response. In 2009, the association had helped organizing the Cruise to Alaska; in 2010 – trip to the Expo in Shanghai; 2011 - travel to Shanghai and Beijing; this year (2012) - tour to Kunming, Dali, Lijiang of China. Recently, we are helping to organize a “Four days three nights Pacific Northwest Cruise” for May 2013. This cruise is dedicated to celebrate Mother's and Father's Day. Please refer to the attached Itinerary on a separate page. As this cruise doesn’t need the flight for back & forth, it will be fully booked very quickly.  Please arrange earlier and make your booking ASAP.
Tung Koon Benevolent (Canada) Association
如初步查詢，請電 周銳疇常務副會長               604-255-8280 或 604-805-6218
For preliminary inquiries, please call Mr. Zhou                             or  
                                 陳慧兒婦女組理事               778-549-3883
                                 Rosanna Chan

如定船票，請電 周鳳姬理事                               604-339-6332
To book tickets, please call Fenny Zhou 

